
RMT
Donderdag 23 april 2020

15:00 - 17:00

Deelnemers: IEFHENCE BENNER, EEE,

EET (versiz0)

1. Opening/mededelingen
2. Strategische evaluatie agenda (IEEE

a. Stukken volgen nog

3. Rondvraag

Voorraadagenda

0 (

Openbaarmaking rapporten Periodiek stavaza

#Bijschnabbelen PM

Juiste zorg op juiste plek Periodiek stavaza

Ontwikkeling bekostiging GGZ Periodiek stavaza

Doorlichting CIBG In overleg
Houdbaarheid / MLT Periodiek stavaza

ZiK Periodiek stavaza

BMH Periodiek stavaza

ADR Periodiek stavaza

Versterking financiéle functie Nader te bepalen
P&C Cyclus Periodiek Stavaza

Commissie Bos juni
Rennen en reflectie maart

Strategische evaluatie agenda 23 april
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Verslag FEZ/XMT 2 april 2020

Deelnemers: en,es, EE <rs'29)

1. Opening/mededelingen
2. Planning en inhoud beleidsagenda

a.

b.

5.1.2e loggen in en de drie scenario’s in de oplegmemo worden

besproken met het mt.

Voor begroting 2021 ligt het niet voor de hand om de gehele beleidsagenda de

focus te leggen op corona, zoals in variant 3. Over het effect van corona in 2021

is namelijk nog geen zicht. Politiek is er wel veel aandacht voor corona, maar

voor de begroting is het belangrijk het vooral over 2021 te hebben. Ook geeft
het MT aan dat ze weer indicatoren willen opnemen in de beleidsagenda 2021.

Hierom gaat de voorkeur van het MT uit naar variant 2. Er moet namelijk ook

niet weggebleven worden bij wat we regulier doen.

c. EEE vraagt zich af hoe omgegaan dient de worden met indicatoren bij gebruik
van de voorgestelde versie 2. Er is ieder jaar een slag gemaakt, missen we nu

niet de kapstok om de indicatoren aan op te hangen.
i. Hier is nog niet over nagedacht en is hierover ook nog niet

ingelicht
. Voor de beleidsagenda gaat het om een én-én verhaal worden, de nieuwe

context moet goed worden geintegreerd en de ontwikkeling in de oude context

moet niet worden losgelaten.
e. [EEE oppert om Financién om meer houvast te vragen, zodat FEZ weer meer

f

3. Voorbespreking FIO:

a.

b.

d.

a,

houvast kan bieden binnen VWS. Andere departementen zullen hier cok mee

worstelen namelijk. En daarna kunnen we intern aan de slag.
Wellicht is het mogelijk om de indicatoren centraal op een plek in de

beleidsagenda te presenteren.

5.1.2e schuiven digitaal aan.

De bespreekpunten voor in het FIO zijn; Het proces en noodzaak van de

ingediende posten.

De IRF heeft tot nu toe aangegeven de meeste vragen te hebben over:

i. CEPI; dit betreft de ontwikkeling van een vaccin en is kamerbreed

gedragen. Er wordt totaal € 800 min. aan de vaccinontwikkeling betaald

en Nederland draagt nu € 50 min. bij, wellicht wordt dit meer in de

volgende onderzoeksfase. Dit is op deze manier ook toegezegd door

Hugo.
ii. Sport; hier heeft [JEXEZM signalen gekregen vanuit de directie over op

sportverenigingen in zwaar weer door corona. Als deze maatregelen
worden doorgetrokken, dan zullen meer sportverenigingen het lastig
krijgen. De kosten hiervan kunnen nog veel hoger worden.

Wat betreft de ontvangsten uit de plaat zullen deze lager uitvallen dan verwacht,
want de inkoopprijs is hoger dan de (reguliere) prijs, dit verschil dekt VWS.

4. Jaarplan FEZ

a.

b.

Het MT bespreekt de mogelijke effecten van corona op het FEZ-jaarplan,

specifiek m.b.t. de prioriteiten 2020.

Veel onderdelen van het kopje prioriteiten 2020 gaan gewoon door. Het is wel

lastiger geweest om stappen te maken in de eerste helft van het jaar m.b.t.

beleidscontrol en het is lastig om stappen te zetten in de huidige crisis.

Op de andere punten onder de prioriteiten 2020 kunnen wel stappen worden

gezet dit jaar. Bijvoorbeeld onder het versterken van de financiéle functie,

bijvoorbeeld bij:
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i. Bij FEZ als concern controller;
ii. Het insluiten van concernsturing bij financial control. Hier is nog wel dit

en wellicht ook volgend jaar voor nodig.
d. Wel wordt doorgedacht over de inzet van FEZ in de financiéle functie en gaan

de evaluaties van het jaarverslag besproken worden in het XMT. Verder wordt

nagedacht over welke expertise nodig is.

Rondvraag


